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VERSLAG 

Overleg algemeen bestuur 17 oktober 2019 
 

Algemeen 
Omschrijving Aanwezig P.I. Broertjes (voorzitter); J.J. Bakker (secretaris); L. Boersen (Blaricum) A. 

Luijten(Gooise Meren); S. Lankreijer (Eemnes); W. Jaeger (Hilversum); G. Rebel 
(Huizen); K. van Hunnik (Laren); A. Heijstee (Weesp); J.Boermans (Wijdemeren); I. 
Meuwese (algemeen directeur); S. von dem Borne (concerncontroller); H. Uneken 
(sturing); M. Mansfeld (communicatieregisseur). 

Afwezig - 

Contactpersoon Jaap Jan Bakker 

E-mail j.bakker@regiogv.nl 

Vertrouwelijk Nee 

Kenmerk 19.0014267 

 
1. Opening en mededelingen 

Inhoud  

Mw. Heijstee doet de volgende mededelingen: 
-De Regio heeft een in GO verband overeenstemming bereikt over een vitaliteitsvoorziening die met 
een pakket aan mogelijkheden duurzame oplossing biedt voor het gezond en fit naar het werk gaan 
en blijven bij de zware beroepen ook op oudere leeftijd. 
-Mededeling wordt gedaan over afwijzing van een thuiszorgaanbieder bij de inschrijving. Er worden 
gesprekken gestart met de zorgaanbieders in de regio over de ontwikkelingen. 
-Er zijn inmiddels data-analyses beschikbaar over de kostenontwikkeling van de zorgvraag in de 
regio Dit speelt in op de behoefte om te komen tot een betere kostenbeheersing. 
- Implementatieplan Wet Verplichte GGZ is gereed 
Mw. Van Hunnik meldt dat afscheid is genomen van een aanbieder in de Jeugdzorg die het 
financieel niet kan rond krijgen. Een verzoek tot financiële bijdrage is afgewezen. 
Bestuurlijk overleg met Tergooi heeft geleid tot de keuze voor een tweede regionaal zorgcentrum op 
terrein van het voormalig ziekenhuis. 
Dhr. Meuwese meldt dat op verzoek van gedeputeerde Noord-Holland op 21 november de 
gemeenten i.c. de daartoe aangewezen portefeuillehouders bestuurlijke ontwikkeling afstemmen 
over de verschillende GR verbanden in het licht van de fusie van Weesp met de gemeente 
Amsterdam. Met de gemeentesecretarissen wordt afgestemd. 
De secretaris meldt dat inzage is een eerste concept versie van de ontwerp nieuwe wet op de 
ambulancevoorziening (met verwachte ingangsdatum 2021). Dit heeft betekenis voor de 
samenwerkingsovereenkomst tussen de RAV ‘t Gooi en de RAV Flevoland. Hierover wordt een 
gesprek gearrangeerd met de betrokken dagelijks bestuurders (DB lid mw. Heijstee).  

Acties 

 

Besluit 

 

 
2. Vaststellen agenda 

Inhoud 

Ontwerp agenda 19.0013431 
 

Acties 

 

Besluit 

Conform ontwerp 

 
3. Vaststellen verslag 

Inhoud 

Ontwerp verslag nr. 19.0013245 

Acties 
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Besluit 

Conform ontwerp 

 
4. Ingekomen/verzonden 

Inhoud 

Ingekomen: 
a. Brief fractievoorzitters GM 19.0013387 over de conceptstukken AB 12 september 
b. Raadsbesluit aanwijzing AB lid 19.0013473 dhr. J. Boermans 
c. Infobrief Naarden buiten de Vesting waaruit blijkt dat er geen doorvaart komt naar het Gooimeer 

 
Ter tafel uitgereikt: 
-Brief van het college van de gemeente Gooise Meren 15 oktober 2019 19.0014194 
-Brief Koninklijk Nederlands Vervoer over het doelgroepenvervoer. Deze brief is aan de orde in de 
bestuurlijke begeleidingsgroep voor het doelgroepenvervoer;   
-Brief gemeente Weesp d.d. 26 september met mededeling aan de gemeenteraad over de 
afstemming met de Regio bij de fusie met Amsterdam . 
-Concept uitnodiging en programma Regiopodium 1 november. 
 
Verzonden: 
d. Voortgangsbrief burgemeesters 19.0013358 
e. Brief gemeenteraden RSA 19.0012517 
f. Uitvoeringstoets RSA 19.0013345 
g. Werkdocument RSA 19.0012519 
h. Gespreksleidraad gemeenteraden (in ppt gepresenteerd en aangevuld ter vergadering) 
i. Brief aan Weesp afstemming met oog op de fusie 19.0012702 

Acties 

De brieven worden voor kennisgeving aangenomen.   
Naar aanleiding van de brief van het college van de gemeente Gooise Meren van 15 oktober wordt 
door de voorzitter opheldering gevraagd van de vertegenwoordiger van Gooise Meren over de 
aanleiding en de strekking van de brief.  
Dhr. Luijten licht toe dat de verwerking van de amendementen in het werkdocument - niet wat 
betreft de inhoudelijke opgaven – vooral de paragrafen die verwijzen naar het HOE voor zowel de 
raad als het colleges als willekeurig overkomt.  
Door de voorzitter wordt gerefereerd aan de uitkomsten van vorige vergaderingen van het algemeen 
bestuur. Daarnaast is aangekondigd dat in gesprek met de gemeenteraden wordt gegaan over het 
HOE om beelden en wensen op te halen.  
Dhr. Jaeger beoordeelt de brief als een uiting van wantrouwen. Als er geen ruimte is om te komen 
tot een regionale afweging dan is de vraag welke meerwaarde dit algemeen bestuur heeft. 
Mw. Heijstee doet de aanbeveling om het bestuurlijke vraagstuk dat zich voordoet praktisch op te 
lossen en binnen proporties te houden.  
Uit de discussie die volgt komt een herbevestiging van het eerder ingenomen standpunt. Het 
algemeen bestuur is niet het aangewezen orgaan om uit de 7 verschillend vastgestelde versies een 
nieuwe versie RSA bij de gemeenteraden in procedure te brengen.  
De huidige GR legt na het initiatief van de portefeuillehouders, de vaststellingsbevoegdheid bij de 
gemeenten ‘op de daarvoor lokaal geëigende wijze’. De gemeenteraden hebben die bevoegdheid 
geheel tot zich gehouden. De gemeenteraden kunnen zich tot elkaar wenden om te komen tot een 
eenduidiger eindversie van de RSA. 
Het algemeen bestuur heeft gedaan wat het als uitvoerend bestuur in deze omstandigheid kan 
doen. De toetsing op de uitvoerbaarheid. Er ligt in formele zin geen nieuwe versie van de RSA.  
De organisatie van de legitimatie en de slagkracht in de samenwerking blijft de komende periode de 
nodige aandacht vragen. Er is tegemoet gekomen aan het verzoek van de colleges en de 
gemeenteraden om het proces over het WAT en het HOE te splitsen. Komende periode wordt in 
gesprek gegaan met de gemeenteraden om op te halen wat er aan beelden en ideeën leeft.  
De brief van het college van de gemeente Gooise Meren wordt overeenkomstig voorgaande 
beantwoord.  
Door dhr. Uneken wordt de ontwerp gespreksleidraad gepresenteerd. De leidraad is op verzoek van 
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de Regioambassadeurs om de context van de vraagstelling te verduidelijken en om de opbrengst na 
de gespreksronde te kunnen vergelijken. 
De aanpak begint bij uniformering van de aanleiding en de definities. Vervolgstap is om met de 
gemeenteraden te komen tot gedeelde observaties. In de verdere ontwikkeling zijn verschillende 
denkrichting die bepalend zijn voor de vraag of en welke aanvullende maatregelen worden ingezet. 
De volgende opmerkingen worden vanuit de vergadering ingebracht: 
De observaties niet als ‘ambtelijk’ aanmerken. Aanbevolen wordt om de denkrichtingen niet te 
beperken tot 3 richtingen maar een vierde optie ‘anders’ open te houden. In het proces aanvullen 
een fase van afstemming van de uitkomsten met de portefeuillehouders.  
Het Regiopodium van 1 november staat als plenaire startdatum nog niet in dit overzicht.  
Naast de samenwerking is ook het al of niet waarneembaar resultaat belangrijk om te betrekken bij 
de observaties vanuit de gemeenteraden. Daarnaast zal lastig zijn te doorgronden wat er precies 
verbeterd met de weergegeven voorbeelden. De effecten van de inzet van de verschillende 
maatregelen zijn voor de gespreksdeelnemers niet goed vooraf te beoordelen. 
 
Brief aan Weesp: Naar aanleiding van de briefwisseling met Weesp over de fusie in 2022 of 2026 
met Amsterdam ziet dhr. Jaeger ook kansen. Amsterdam kan van betekenis zijn voor de versterking 
van de ov verbindingen.  
De heer Meuwese geeft aan dat naast de organisatie, een fusie van Weesp met Amsterdam ook van 
betekenis kan zijn voor dit gebied. Spreker verzoekt om de verschillende sporen hierbij helder te 
blijven onderscheiden.  
De voorzitter geeft aan dat interessant is een aanpak te hebben die de kansen in beeld brengt van 
de fusie Weesp-Amsterdam voor dit gebied.  

Besluit 

-Schriftelijke beantwoording in de voorgaande lijn van het college van B&W van Gooise Meren.  
-Leidraad gesprekken met de voorgestelde aanpassingen verzenden.  
-Ontwikkeling aanpak om inzichtelijk te maken de kansen die de fusie Weesp-Amsterdam voor dit 
gebied opleveren. 

 
5. MRA agenda 2.0 / MRA evaluatie 

Inhoud  

Oplegger nr. 19.0013928 en ontwerp-annotatie nr. 19.0013926 

Acties 

Inbreng op 18 oktober tijdens de Regiegroep MRA zijn de volgende punten 
MRA Agenda 
Meetbare ambitie 
Meer focus (geen sociaal domein / inclusie) 
Zorg voor samenhang via verstedelijkingsstrategie 
Onze inzet: duurzame spreiding wonen, werk en onderwijs over sterke kernen 
Opdracht 0 (governance) uit de agenda  
Werkplan & begroting 
Niet instemmen, hogere uitgaven binnen financieel kader opvangen 
Werkplan: meer samenhang en focus nodig  
MRA evaluatie 
Visie = verstedelijkingsstrategie 
Leiderschap A’dam niet problematisch 
Governance: 1 kleine regiegroep met deelregio’s, uitvoeringsprogramma’s met vertegenwoordiging 
in alle platforms 
MRA-Invest/ROM Utrecht 
Voorstel in pfho fysiek domein 1 november: deelname in 2 fondsen. 
Wat betreft de MRA visie ontwikkeling wordt aanbevolen om uit te gaan van de bestaande 
verstedelijkingsstrategie met als aanvulling een visie op de ontwikkeling van het landschap. 

Besluit 

Voorgaande wordt tijdens de Regiegroep op 18 oktober ingebracht 
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6. Uitvoering regionale samenwerkingsagenda 

Inhoud 

Door dhr. Uneken wordt aan de hand van een powerpoint overzicht gegeven van de stand van de 
uitvoeringsprogramma’s, met de actuele aandachtspunten. 

Acties 

Verzoek is de sheets te ontvangen. 

Besluit 

 

 
7. Financiering regionale samenwerkingsagenda 

Inhoud 

Aangehouden 

Acties 

 

Besluit 

 

 
8. BERAP II 

Inhoud 

a. Oplegger 19.0013434 
b. BERAP II 19.0011574 
c. Mutaties reserve & voorzieningen 19.0013436   
d. Ontwerpbesluit 19.0013437 
e. Brief zienswijze Hsum begrotingswijziging 19.0013688 
f.  Begrotingswijziging 2019-07 Sturing 19.0013333 
g. Begrotingswijziging 2019-07 Inkoop 19.0013692 
In de bestuursrapportage 2019 II is een inschatting gemaakt van de relevante afwijkingen ten 
opzichte van de begroting 2019, op basis van de periode tot 1 september 2019. Het te verwachten 
rekeningresultaat vóór bestemming komt op € 2.253.810 nadelig. Hier tegenover staat al een aantal 
vastgestelde onttrekkingen opgenomen in de Programmabegroting ter hoogte van € 1.445.612. 
Voorgesteld wordt € 1.148.198 extra te onttrekken aan bestemmingsreserves conform voorstel. 
19.0013436 en bijbehorend besluit 19.0013437. Dit resulteert in een voorlopig te verwachten 
resultaat op de programma’s van € 340.000 voordelig (€20.000 nadelig op de juridische kosten bij 
Inkoop en Contractbeheer, €100.000 voordelig op het reizigersspreekuur en € 260.000 voordelig op 
de GAD). 
Mw Von dem Borne geeft aan dat een aantal aspecten terugkomt in de Kaderbrief.  
Zo is geconstateerd door de accountant is al eerder geconstateerd dat het weerstandvermogen 
onder de norm van 1% is gedaald. De risicoreserve moet om die reden aangevuld worden. 
De Cao-afspraken kunnen voor 2019 binnen de begroting worden opgevangen. 
Dhr Rebel geeft als aandachtspunt aan dat er DO behandeling van de BERAP plaatsvindt.  
Het bedrag aan tijdelijke inhuur vanwege ziekte wordt in het resultaat omgezet naar de werkelijke 
kosten van externe inhuur. Bij toekomstige behandeling van de BERAP en onttrekkingen is 
overzichtelijker als daarbij de begrotingswijzigingen worden aangeboden. 
Mw Von dem Borne beantwoordt dat na de werkgroep FIN ambtenaren de DO behandeling 
plaatsvindt. Gelet op de doorlooptijden van de ambtelijke gremia is het tijdpad te krap om de 
reguliere aanleverdata voor het AB te kunnen halen. De BERAP wordt vastgesteld door het DB 
waarvoor een week aanlevertermijn geldt. Wat betreft de onttrekking ziekteverzuim zullen inderdaad 
bij de resultaten de werkelijke kosten in beeld komen. Om tot begrotingswijziging te kunnen 
overgaan is vooraf instemming van het algemeen bestuur nodig voor de onttrekkingen.  
De voorstellen tot begrotingswijziging worden ter vaststelling aangeboden voor het AB van 
december. 
De heer Jaeger geeft aan dat in Hilversum gebruikelijk is dat overschrijdingen zoals t.g.v. ziekte en 
onttrekkingen aan het eind van het begrotingsjaar worden gedaan omdat de verwerking halverwege 
het jaar een diffuus beeld oplevert.  
Mw. Von dem Borne geeft aan dat dit inderdaad verschil is in techniek. De meeste gemeenten in 
deze regio pakken dit direct op met oog op rechtmatigheid. 

Acties 
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Begrotingswijzigingen volgen in het AB van 19 december.  

Besluit AB 

1. € 275.000 te onttrekken aan de Algemene Reserve, ter dekking van kosten voortkomend uit 
ziektevervanging; 
2. € 10.000 te onttrekken ana de reserve JOGG, ter dekking van de uitvoering van gemeentelijke 
projecten in het kader van Jongeren Op Gezond Gewicht; 
3. € 265.000 extra te onttrekken aan de reserve Regionaal Innovatieprogramma, ter dekking van 
kosten voortkomend uit het ontwikkelen van de Informatisering van de Regio Gooi & Vecht als 
activiteit en als functie; 
4. € 764.079 te onttrekken aan de reserve HHT ter dekking van de uitgaven in het kader van de 
Huishoudelijke Hulp Toelage; 
5. € 300.000 extra te onttrekken aan de reserve Samenwerkingsagenda ter dekking van de 
financiering van uitvoeringsprojecten regionale samenwerkingsagenda; 
6. Een reserve in te stellen voor de rijksmiddelen toegekend inzake het Transformatieplan Jeugd; 
7. € 467.110 toe te voegen aan de reserve Transformatieplan Jeugd ter reservering van kosten die 
in 2020 gemaakt gaan worden in het kader van dit plan; 
8. € 1.229 te onttrekken aan de reserve Nieuwbouw RAV, ter dekking van de afschrijving nieuwbouw 
RAV; 
9. De voorziening Spiegel en Blijk op te heffen en het bedrag ter hoogte van € 4.545 te laten 
vrijvallen en te restitueren aan de gemeente Wijdemeren; 
10. De voorziening Spaarcontract op te heffen na afwikkeling van het gebruik 2019. 

Besluit DB  

Voor de uitvoering van het Transformatieplan Jeugd heeft het ministerie van Volksgezondheid 
Welzijn en Sport in het najaar van 2018 een subsidie van € 1.578.453 toegekend aan de 
regiogemeenten Gooi en Vechtstreek (Blaricum, Gooise Meren, Hilversum, Huizen, Laren, Weesp, 
Wijdemeren). Gemeenten hebben de Regio verzocht het plan te coördineren en voor de uitgaven van 
de middelen een kassiersfunctie te vervullen. 
e. Brief zienswijze Hsum begrotingswijziging 19.0013688 
f.  Begrotingswijziging 2019-07 Sturing 19.0013333 
g. Begrotingswijziging 2019-07 Inkoop 19.0013692 
De brief met ontwerpbegrotingswijzing wordt door het dagelijks bestuur voor zienswijze 
aangeboden bij de gemeenteraad van Hilversum. 

 
9. Werkgeversvereniging VNG i.o. 

Inhoud  

Oplegger 19.0012858 Voorstel 19.0012633 Ledenbrief 19/022 van 8 mei 2019 Ledenbrief 19/039 
van 21 mei 2019 
De VNG heeft op 18 april 2019 besloten een werkgeversvereniging voor gemeentelijke 
gemeenschappelijke regelingen (niet-gemeenten) op te richten. Aanleiding is de Wet normalisering 
rechtspositie ambtenaren (Wnra) waarbij ambtenaren vanaf 1 januari 2020 onder het reguliere 
private arbeidsrecht vallen. Door een statutenwijziging van de VNG is het voor de Regio niet meer 
mogelijk lid te blijven van de VNG en rechtstreeks gebonden te zijn aan de Cao Gemeenten. Ook het 
systeem om via een aansluitingsovereenkomst gebonden te zijn aan de Cao Gemeenten werkt niet 
meer. Het lidmaatschap van een nieuwe werkgeversvereniging biedt voor GR de uitkomst 

Acties 

Aanmelding 

Besluit 

De Regio wordt aangemeld bij de VNG als lid van de werkgeversvereniging i.o. voor gemeentelijke 
gemeenschappelijke regelingen (niet-gemeenten) 

 
10. Actualiteiten en de rondvraag 

Inhoud 

geen 

Acties 

 

Besluit 
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Aldus vastgesteld tijdens de openbare vergadering van het algemeen bestuur op 21 november 2019 
 
secretaris,    voorzitter, 
 
 
J.J. Bakker  P.I. Broertjes 


